



Available language



How to Pay your Foreign Tourist Levies as a Group using the Love Bali Online App

These steps are specifically designed for Endpoints (third parties), such as Travel Agents, Cruise Agents, Accommodation Providers, Tourist Destinations, and more.

1 Visit the LoveBali Endpoint

Go to <https://lovebali.baliprov.go.id/endpoint/login>

2 Register and Login

First, register by completing the form and activating your account. Then, log in.

3 Complete the Endpoint's Profile and Submit

Fill out your Endpoint's Profile and wait for a maximum of 3 (three) working days for the verification of your application and documents.

4 Make Group Payment

You can make group payments either by filling out an online form for up to 10 travelers or by downloading a spreadsheet template to input data for a maximum of 500 travelers per payment.

5 Receive Invoice and Levy Voucher

Endpoints will receive a group invoice, and a levy voucher will be sent to each traveler's registered email.

6 Scan Voucher at Checkpoint

Present your Levy Voucher or passport for scanning at available checkpoints.

[#BaliLegacyJourney](#)

Contact us on Whatsapp
[+62821 5758 6600](https://wa.me/6282157586600)



SCAN QR OR VISIT OUR SITE

lovebali.baliprov.go.id

The Legal Basis, Law Number 15 of 2023; Regional Regulation number 6 of 2023; Bali Governor Regulation Number 2 of 2024; Bali Provincial Government.



团体如何缴纳外国游客税

使用“Love Bali”线上应用程序

这些步骤专为终端为旅行社、邮轮代理、住宿提供商、旅游景点等第三方设计。

1 访问Love Bali终端

点击<https://lovebali.baliprov.go.id/endpoint/login>

2 注册并登录

首先，填写表格进行注册并激活您的账号。然后登录账号。

3 填写终端用户资料并提交

填写您的终端用户资料，最多等待 3 个工作日以便我们核实您的申请和文件。

4 完成团体支付

您可以通过以下两种方式进行团体付款：每次最多可为 10 名游客在线填写表格或下载电子表格模板并每次最多可为 500 名游客输入数据。

5 领取缴费凭证

终端收到团体账单后将缴费凭证发送至每位游客的注册邮箱。

6 在检查站扫描凭证

出示您的缴费凭证或护照，并在相应的检查站进行扫描。

#巴厘岛自然文化遗产之旅

可以通过WHATSAPP联系我们
+62821 5758 6600



扫描二维码或登录我们的网站

lovebali.baliprov.go.id

法律依据：2023 年第 15 号法律，巴厘省地方政府2023年第6号法规，巴厘省省长2024 年第 2 号令，巴厘省政府

